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1 Verslag vorige vergadering 

 

In het verslag had raadslid Sterkendries het niet over de Bostenberg maar over de Aststraat. Schepen Roovers zei 

dat hij het ook zo begrepen had. 

 

Schepen Roovers meldt dat de verordening over de Eeuwfeeststraat nog niet definitief voorgelegd is op het CBS , 

dus helaas niet geagendeerd op de GR.  

 

2 Agenda gemeenteraad 

Alle agendapunten worden overlopen. 

Herestraat: de ‘Stop’ staat er al. Schepen Roovers stelt dat art. 3 eigenlijk overbodig is, omdat dit al uitgevoerd is. 

Raadslid van Stiphout: de witte verdikte strepen, komt dat overeen met de wegcode? ‘Rammelstroken’ noemt 

schepen Roovers dit en hij zal opzoeken waar dit juist omschreven wordt in de wegcode. 

(Voor de gemeenteraad laat de schepen aan het raadslid weten dat dit in een omzendbrief beschreven staat) 

 

3 Varia 

Een toelichting van schepen Roovers bij de afvalkalender 2019 van Ecowerf: 

Qua lay-out is niet veel verandering in de kalender. Hij had gevraagd om bij feestdagen zo weinig mogelijk te 

wijzigen in sector 1, omdat er weinig terug binnen werd gezet. Daar is rekening mee gehouden. 

Beleidsmatig zijn er meer veranderingen. Bij het GFT is beter opgelijst wat mag en niet mag en het is uitgebreid 

(met gekookte en gebakken eten, ook vleesresten). Al wat je opeet of op jezelf smeert is niet gevaarlijk en mag 

voortaan ook bij het GFT ipv KGA. Bv. Cosmetica maar alles moet leeg zijn (leeg blik wel, met resten niet). Een 

kindveilige sluiting of gevaarssymbolen wijzen op KGA. 

 

Raadslid Sterkendries: Aststraat gevolg? Schepen Roovers antwoord dat dit op het mobiliteitsoverleg besproken 

begin december. Volgende commissie feedback. 

Raadslid Waegemans:  

– In de Weggevoerdenstraat in Grimde hangt een kwalijke geur door foutief stoken. Wat kan je doen? Schepen 

Roovers: de politie bellen (want staat in politiereglement). 

– Bladeren Sint-gillisplein: wie ruimt dit op? 

Schepen Roovers: de stadsdiensten en deze zijn momenteel hun toer aan het doen. 

– In de Kouterstraat wordt veel te snel gereden. Kan er niet langs één kant geparkeerd worden? 

Raadslid Debroeck merkt hetzelfde op voor de Vondelstraat. Schepen Roovers stelt dat onderzoek aantoont dat 

langs één kant parkeren het nog erger maakt. Nu moeten auto’s slalommen wat de snelheid remt. Een 

parkeerstrook langs één zijde geeft een open weg waar je snel kan doorrijden.  

Wat wel kan gedaan worden is visueel versmallen. De Vondelstraat krijgt een wegversmalling. 
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